
Protokoll vid styrelsemöte 5  20201216

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl 
Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén och Eva Lindholm.

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista, med tillägg till § 11 ( SPF appen, 
Föreningsarkivet i Lidköping, Julbrevet och GDPR).

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 465. Under året har18 avlidit och 21 
avslutat eller flyttat.

§5 KPR 
P-O informerade genom mail att mötet i boendegruppen blivit framflyttat, för övrigt 
inget nytt sedan förra styrelsemötet.

§6 Övriga rapporter
Kalle och Anita informerade att de deltagit i ZOOM utbildningen som förbundet haft.

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Tillgångarna har ökat med 600 kronor.
Inga synpunkter (se bilaga 1).

§8 Inför årsmötet
           Anita skickar ut ett julbrev till alla. De som har e-post får det via mail och övriga via 

brev. Här utlyses återigen till årsmöte per capsulam den 24 februari 2021 kl: 14:00. I 
brevet berättar vi om hur årsmötet kommer att genomföras och att kompletta 
handlingar till årsmötet skickas ut senast en vecka för årsmötet. 

           Vi planerar att låta ett tryckeri trycka i stället för att skriva och kopiera. Vi skall också 
tänka på att försöka hålla utskicket inom portogräns för ett frimärke. Aina tar kontakt 
med tänkt ordförande och ber om synpunkter på lämplig plats för årsmötet, ett digitalt 
möte eller en rumslig lokal. Det behövs för att informera de som ändå kommer att 
delta.

          §9 Program/aktuellt läge
          Planering av årsmöte 2021
          Inga nya programpunkter



§10 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Anitas julbrev läggs ut på facebooksidan. Webben har bara uppdaterats med 
bioprogrammet.

§11 Övrigt
Distriktsförbundet  har frågat om intresse för den nya SPF-appen, vi beslutade att 
prova den.
Förbundet har informerat att enligt GDPR måste vi helt avstå från att använda ej fria 
bilder det kan kosta flera tusen kronor.
Lars informerade att han börjat gå igenom det som kan lämnas till föreningsarkivet i 
Lidköping.

§11 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls DIGITALT den 12 januari 2021 kl:09:00. 
Vi planerar att även ha ett styrelsemöte den 2 februari 2021 kl:09:00. Till detta möte 
skall samtliga årsmöteshandlingar vara klara.

§12 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§13 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och önskade alla en God Jul och ett Gott Nytt 
År samt avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


